
Bestyrelsesmøde 8-7-2019

Der er kommet ekstra sikring på, som der manglede. Der blev diskuteret om der er pengene værd at 
lukke det sidste stykke nede ved bedemanden. Det bliver taget op på et senere �dspunkt, hvis der 
er problemer med unge i gården som kan klemme sig igennem. Der er blevet konstateret at der er 
en lås der ikke smækker i den ene ende af gården. Viceværten kontaktes.

Der er mange gamle dokumenter på ejendomskontoret. Der indhentes �lbud på papircontainer �l 
makulering fra viceværten. Der a�ales arbejdsdag d. 4. august

Der er a�alt møde med en administrator, som skal fortælle mere om de muligheder, som de kan 
�lbyde. 

Intet nyt. Administrator er kontaktet, men intet svar.

Et bestyrelsesmedlem og en rådgiver har besig�get erhvervslejemålet i forhold �l istandsæ�else før 
en ny lejer kan overtage lejekontrakt. Der er stadig en del mangler, som skal udbedres inden 
bestyrelsen kan godkende overtagelsen formelt. 
Det blev beslu�et, at der skal �lføjes �l nuværende lejekontakt, at der skal være begrænsede 
lukke�der, så naboer ikke generes. Der bliver også �lføjet �l den nye lejekontrakt, at der ikke må 
laves mad i lokalerne. Derudover har bestyrelsen forespurgt administrator, om der bliver betalt en 
rimelig leje. Der blev diskuteret muligheder for erhvervsleje målenes leje generelt. Der blev 
pointeret at det ikke er i orden at erhvervslejemålene kan mis-vedligeholde uden konsekvenser, 
mens de overdrager �l ny lejere i et væk. Bestyrelsen har beslu�et at det skal bringes i orden inden 
en given dato ellers opsiges det givne lejemål.

Der følges op med vicevært på følgende opgaver: nedløbsrør, råd på skurerne, �lbud på træ, plas�k 
under sten, opstrengning, fly�e postkasse, ro�efælder, vaskemaskine (service), låse �l 
bestyrelseslokale, gamle cykler og varmecentral. Toile�et i gården er fikset samt en hoveddør som 
ikke kunne låse.

Der tages billeder �l et firma som bestyrelsen har fået kontakt �l samt �l viceværtsfirmaet for at få 
�lbud på begge firmaer. 

Denne samles op med administrator på et senere �dspunkt. Vi tager den op på senere 
møde.

Status på hegn1.

Arbejdsdag på ejendomskontoret2.

Status på ny administrator 3.

Status på foreningens lån 4.

Erhvervslejemål Tagensvej 183, st.th.5.

Status på viceværtsopgaver6.

Plan for oprydning af lo� og kælder areal af ekstern firma. 7.

Status for indhentning af de manglende registreringsa�ester. 8.
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Der er ikke kommet et �lbud på nye bænke. Vicevært kontaktes for undersøgelse af, hvorvidt de kan 
stå for at opfriske bænke enten ved at slibe eller udski�e brædder.

Der er kommet a�entning på erhvervsskraldet. Stort fremskridt. Vi holder øje med erhvervsskrald.

Vi har været i kontakt med Hofor omkring en supporta�ale på varmeanlægget. Bestyrelsen har 
underskrevet denne a�ale. 

Det var lovplig�gt at foreningen skulle have en ny valuarvurdering. Valuaren var ude lørdag d. 6 og 
besig�ge ejendommen. Rapporten kommer snarest. Administrator kontaktes omkring processen 
e�er vi har fået den nye vurdering.

Der er en beboer med utæt badekar. Der følges op.

Næste møde: 8 august 2019

Status på nye eller udbedring af eksisterende bænke.9.

Status på erhvervsskrald fra erhvervslejemål Hovmestervej 1.10.

Underskrivning af a�ale med Hofor med support af varmeanlæg.11.

Valuarvurdering12.

Utæt badekar13.


